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• Inwerkingtreding nieuwe Statuten 

• Start Ledenraad 

• Viering 60-jarig bestaan 
 
Het verenigingsjaar 1980-81 heeft zich gekenmerkt door enkele belangrijke zaken. Inde allereerste plaats werd tijdens de 
Algemene Vergadering van 27 november 1980 voor het eerst sedert lange tijd weer een bestuur uit zeven man gekozen.  
Aan het begin van het seizoen hadden zitting in het bestuur: 
Siem de Bruyn   voorzitter 
Gerard van den Steen sekretaris/penningmeester  

en als kommissarissen  
Jaap Colpa 
Gerard Duivesteyn 
Hans Zoet   en voorlopig nog  
Dick Brandenburg,  
die te kennen had gegeven, dat hij binnen afzienbare tijd naar Heerhugowaard zou verhuizen.  
Ook Siem de Bruyn had al aangekondigd, dat hij per 30 juni 1980 definitief zou stoppen, maar op dringend verzoek besloot hij 
nog aan te blijven tot er een nieuw kompleet bestuur zou zijn gevormd.  
Er zijn diverse besprekingen gevoerd met enkele bestuurskandidaten, waarbij uiteindelijk de heren C.Fortman, A.Coret en 
H.Geurens bereid bleken met de overblijvende vier bestuursleden in het bestuur zitting te nemen. Drie, voor vele LENSers 
nog vrij onbekende personen, vaders van jeugdleden, die het aandurfden om de grote onbekende stap te zetten in het 
bestuurlijk apparaat van een voetbalvereniging. Niet alleen voor hen een gok, ook voor de "oude" bestuursleden was het een 
zaak van even wennen. LENS zou LENS niet zijn, indien er vanuit de leden geen kritiek kwam op de nieuwe samenstelling, 
maar van de Algemene Vergadering kreeg het nieuwe bestuur met overgrote meerderheid zijn fiat en dat is toch het 
voornaamste.  
Na vele gesprekken, waarbij men elkaar beter leerde kennen en waarderen en waarbij de inbreng van onze oude voorzitter 
van grote waarde was, werd overeenstemming bereikt over een voorlopige taakverdeling binnen het bestuur, zodat op 27 
november 1980 op de Algemene Vergadering de vagende kandidaatstelling kon worden gedaan:  
Cees Fortman  voorzitter, speciaal belast met de algemene leiding, multisport, representatie, eventuele fusieplannen 

en acquisitie;  
Gerard v.d. Steen sekretaris, met onder zich de leden-en kontributieadministratie, akkommodatie en verzorging  

Klubblad;  
Ad Coret   penningmeester, waaronder het beheer over de financiën, bar, toto/lotto en acquisitie;  
Jaap Colpa  kommissaris met als speciale taken: 2e sekretaris, redaktie, Kaka, selekties Zondag;  
Gerard Duivesteyn  kommissaris, waaronder JUKO, Seko Zaterdag, damesvoetbal, kontakten jeugdselekties;  
Henk Geurens  kommissaris, belast met kontakten KNVB, promotion, presentatie, materiaal en strafzaken.  
Hans Zoet   kommissaris, waaronder selektie, Seko Zaterdag en Zondag, zaalvoetbal, kontakten selekties jeugd.  
Besloten werd ook, dat Peter de Jongh voor de penningmeester de boekhouding zou blijven bijhouden.  
De eerste taak, waarvoor het nieuwe bestuur zich gesteld zag, was gestalte te geven aan de nieuwe statuten volgens het 
nieuwe verenigingsrecht. Hiervoor werd op 16 december 1980 voor notaris A.A. van Gastel de akte van statutenwijziging 
gepasseerd.  
De Ledenraad, welke in de nieuwe statuten is opgenomen, moest zo snel mogelijk worden geformeerd. AIle vereiste leden 
hiervoor werden na een intensieve verkiezingskampagne gekozen en op 1 juni 1981 kon de eerste ledenraad door de 
voorzitter worden geïnstalleerd. De eerste vergadering vond plaas op 15 juni 1981. Het bestuur hoopt op een vruchtbare 
samenwerking met de ledenraad in het belang van LENS.  
Het 60-jarig jubileum werd ook een vuurproef. AI snel bleek, dat het nieuwe team afwilde van de gebruikelijke sleur yan 
recepties en handjes geven. Besloten werd het jubileum op sobere, maar waardige, wijze te vieren, zoweI voor het officiële 
gedeelte als voor onze eigen leden en oud-leden. Daarvoor moest in de allereerste plaats het interieur van het klubgebouw 
een wat ander aanzien krijgen. Met vereende krachten werd er boven de lange bar een luifel aangebracht, die het geheel wat 
intiemer maakte. Kort voor het grote feest kwam het nieuwe meubilair, zodat wat dat betreft, alles in gereedheid was. De 
JubiIeumkommissie had de organisatie van het geheel goed in de hand. Op 20 december 1980 konden de feestelijkheden 
beginnen. ‘s-Middags werd voor de zusterverenigingen, officials en verdere genodigden een Open Huis gehouden, waarbij de 
mikrofoon angstvallig werd achtergehouden. Alles ging er ongedwongen aan toe. 's-avonds een feestavond voor jong en oud, 
waarbij ook opmerkelijk veel oud-leden aanwezig waren. Het idee van een jaarlijkse reunie kreeg vaster vorm. Op 21 
december volgde een geslaagde autoralley en voor de jeugd was er op 27 en 28 december een groots opgezet 
Jubileumtoernooi in de zaal Overbosch. De senioren, zowel van de zaterdag als de zondag kregen in het voorjaar nog 
gelegenheid iets aan het jubileum te doen door middel van toernooien.   
Een bijzonder aspekt aan het jubileum was de fondsvorming t.b.v. de gehandikapte jeugd. In plaats van bIoemen had het 
bestuur bij de uitnodigingen voor de diverse festiviteiten gevraagd om een bijdrage te geven voor de Zwaluwen Jeugdaktie 
van het Prinses Beatrixfonds. Een goed idee, waardoor dankzij de verenigingen, enkele bedrijven en ook een enkel LENS-lid, 
een bedrag van f. 2.135,- aan het Pr. Beatrixfonds konden overhandigen.  
In het kader van ons streven om de kontakten met de leden te verstevigen werd een dankbaar gebruik gemaakt van de 
traditionele Nieuwaaarsreceptie en de medewerkersavond, beide in een iets andere opzet.  
Sinds 1970 was er niets meer aan de jubilea van de leden gedaan. Het bestuur vond de Nieuwjaarsreceptie een mooie 
gelegenheid om deze achterstand in te halen; 45 jubilarissen werden op die dag uitgenodigd. Ieder kreeg een fraai aandenken 
aan hun 25-jarige of langere lidmaatschap. Voortaan zal elk jaar, op 1 januari aandacht aan de jubilea worden geschonken.  



Op de medewerkersavond werden voor het eerst ook de zondagselektiespelers uitgenodigd. De barbecue viel in goede 
smaak, maar van diverse zijden kwamen opmerkingen over de aanwezigheid van de selektie. Wij zullen derhalve moeten 
bekijken, of aan deze opzet moet worden vastgehouden. 
 
TECHNISCHE ZAKEN  
Bijzonder weinig problemen ondervonden wij met de SEKO-zaterdag en de JUKO. De SEKO-Zondag baarde ons grote 
zorgen. Tijdens de voorbereidingstijd, de oefenwedstrijden en het begin van de kompetitie moesten enkele bestuursleden, 
door het nog ontbreken van een voldoende aantal kommissieleden, zorgen voor de opstellingen en de diverse taken op 
zondag. De zaken gingen beter lopen, toen Cees Bogisch assistentie kreeg van Frans de Vroege en Hans Rientjes en later 
ook weer van Wim v.d.Linden, die aanvankelijk de nieuwe kommissieleden alleen maar zou inwerken. Administratief ging het 
meer naar wens, maar de mankracht, welke op zondag beschikbaar was, bleef beperkt tot Cees Bogisch.  
omdat de andere leden zelf moeten voetballen. Nog steeds is dmt grote' probleem niet -opgelost .  
Wat de elftallen betreft, leverden LENS 4, 5 en 11 de grootste problemen op. Er werden diverse gesprekken gevoerd met de 
spelers. Vooral LENS 5 was dikwijls de dupe en het was dan ook geen wonder, dat wij uit dit elftal nogal wat bedankjes 
kregen. Wij verwijzen U voorts naar het Seko-jaarverslag.  
Prestatief gezien was het voor onze zondagafdeling niet zo'n best seizoen. LENS 1 worstelde tot de laatste wedstrijd tegen 
degradatie. Een beslissingswedstrijd tegen Oranjeplein moet uitkomst brengen en LENS won deze met 1-0, zodat het 
tweedeklasse schap behouden bleef.  
LENS 3 kon zich gelukkig nog het op het nippertje handhaven, terwijl LENS 4, 5 en 11 het volgend seizoen een klasse lager 
moeten uitkomen.  
De seniorenzaterdagafdeling deed het beter. De kommissie was volledig bezet en er was steeds voldoende mankracht 
aanwezig om de zaken op de wedstrijddagen goed op te vangen. De prestaties waren zeer goed. Wij konden twee 
kampioenselftallen n.I. LENS 2 en 3 gelukwensen.  
Voor het overige verwijzen wij naar het jaarverslag van de se kretaris SEKO-Zaterdag.  
Ook bij de junioren een kampioen en wel LENS 4 , zij het dan dat dit kampioenschap wel officieus is, maar wij gunnen de 
JUKO dit goede resutaat. Ook hiervoor plege men voor verdere details het JUKO jaarverslag.  
In een vroeg stadium kregen wij van Pieter Versteegh te horen, dat hij om gezondheidsredenen moest stoppen met het geven 
van trainingen. Ook Harry Dietz, die dit seizoen de zaken van Anderiesen had overgenomen, moest om gezondsheidsredenen 
in de loop van het seizoen afhaken. Wij waren blij, dat Jan Gerritzen zijn taken grotendeels wilde overnemen. Wij van onze 
kant wilden de kontrakten met de zaterdagselektietrainer, Rinus Möhle en de tweede zondagtrainer, de heer Hijdendaal, niet 
meer verlengen. Ook onze verzorger, Aad de Hooge, gaf te kennen, dat hij voorlopig wilde stoppen met zijn werk. Wij waren 
derhalve in een vroeg stadium in de gelegenheid om naar andere kandidaten om te zien. Bij de training van de zondagselektie 
zijn wij uitgegaan van het feit, dat de hoofdtrainer de eerste drie elftallen onder zijn hoede moest nemen. Wij menen hiervoor 
in de figuur van Ger ter Horst een goede trainer te hebben gevonden. Zijn aanpak en zijn enthousiasme nog vóór de aanvang 
van zijn werkzaamheden zijn daar duidelijke aanwijzingen voor.  
Voor de zaterdagselektie kregen wij de beschikking over Rob Jansen. Ook in hem hebben wij het volste vertrouwen. 
Tenslotte wisten wij voor de zondagafdeling nog als verzorger aan te trekken Ron v.d. Zwan, nog niet volledig gekneed in het 
kneedwerk, maar ook van hem verwachten wij, dat hij zijn werk goed zal gaan verrichten. Voor de jeugdselekties bleven wij de 
beschikking houden over Jaap Meyburg.  
Het damesvoetbal, dat dit seizoen zijn (haar) intrede heeft gedaan, loopt nog niet zo vlot. Tegen het eind van het 
verenigingsjaar waren er echter voldoende dames aanwezig om te gaan deelnemen aan de kompetitie 1981-82. Er werd dan 
ook met één team ingeschreven. Wij hopen er het beste van. Het meisjesvoetbal kon nog niet van de grond komen.  
Het zaalvoetbal kost veel geld. Vooral de boetes wegens het niet aanwezig zijn van een lijnrechter hakken erin. Wij zullen 
moeten gaan bezien, of deze voetballers, die dus en veld- en zaalvoetballen t.z.t. geen extra kontributie moeten gaan betalen. 
Ook zullen wij de mogelijkheid moeten openstellen om alleen lid teworden voor het zaalvoetballen.  
 
LEDENTAL  
Hoewel het ledental aan het begin van het komende verenigingsjaar t.o.v. het begin van dit seizoen ongeveer gelijk bleef, 
moeten wij toch waakzaam blijven. Vooral de basis wordt de laatste jaren steeds kleiner. Wij starten volgend seizoen met 
slechts 5 mini’s en als daar de aanwas wegblijft, dan zet zich dat de volgende jaren voort bij junioren en later de senioren. 
Aangezien het aantal senioren zondag de laatste jaren zelf ook al een terugloop vertoont (gedeeltelijk ten faveure van de  
zaterdagafdeling) is dit een zorgwekkende situatie. Afgelopen seizoen verlieten 25 senioren om allerlei uiteenlopende redenen 
de vereniging, terwijl er maar 11 nieuwelingen bijkwamen. De ledenwerfaktie, welke tegen het eind van het seizoen werd 
georganiseerd, leverde wel wat nieuwe leden op, maar helaas veel te weinig jeugd. Een folder teneinde LENS in de 
omliggende wijken wat meer bekendheid te geven is in voorbereiding en zal aan het begin van het seizoen worden verspreid. 
Een overzicht van het ledenbestand, aan het begin van het desbetreffende seizoen gedurende de laatste 9 jaar volgt 
hieronder: 
 

73/4  74/5  75/6  76/7  77/8  78/9 79/8(x) 80/1 81/2  
Sen.Zon.  179 183 178  195  182 172  177  152  145  
Sen.Zat.  -- -- -- -- -- -- 41  50  59  
A-jun.   99  72  68  37*  34  42  30  27  38  
B~jun.   84  66  57 54  40  36  53  55  43  
C-jun.   108  88 57 47  53  57  44  32  35  
Pups.   71  53  59  62  37  28 34  42  28  
Welpen  49  56  32  29  25  29  36  36  34   
Mini’s   -- -- -- 16 29  22 24  13  5.  
Dames  16  6 -- -- -- -- -- -- 8 
N.spelend 74 72  72  83 68  80 71 70  73  
TOTAAL 680  596  527  523  468  464  510  477  468  



(x) In het jaarverslag over het seizoen 1979-80 zijn voor het seizoen 1980-81 helaas foutieve aantallen opgenomen.  
* Vanaf dit seizoen alleen 1e en 2e jaars A-klassers, daarvoor ook 3e jaars.  

 
AKKOMMODATIE  
Zoals in ons vorige ,jaarverslag al is gememoreerd moet er aan de akkommodatie nog veel gebeuren. Hoewel in het 
afgelopen seizoen veel is gebeurd op dit gebied, blijven de herstellingen t.g.v. toegebrachte schades door vernielzucht onze 
voortdurende aandacht vragen.   
Een bron van grote zorg is de wijze waarop de renovatie van de kleedgebouwen door de Gemeente is uitgevoerd. Deuren, die 
verkeerd opengaan en vooral douches, welke maar blijven lopen, zodat dit ons veel geld kost wegens extra verbruik van water 
en energie. En bij de Gemeente behoeven wij niet aan te komen voor schadevergoeding. De beloofde afrastering langs de 
sloot is ook nog steeds niet aangebracht. Nu is beloofd, dat dit waarschijnlijk tegen het eind van 1981 zal geschieden.  
Aan een van de vele verlangens, het vernieuwen van het speeltuintje, zal binnenkort tegemoet worden gekomen. De opdracht 
is inmiddels verstrekt en plaatsing van de nieuwe speeltoestellen zal eind augustus 1981 plaatsvinden.  
De doelen van het tweede en derde veld staan op instorten en ook deze vernieuwing zal begin volgend seizoen plaatsvinden.  
Veel wensen zijn nog niet in vervulling gegaan. Zo moet er nog steeds een beter gebruik van de zaal “Waterloo" mogelijk zijn. 
Er gaan stemmen op in de vereniging om daarvan een echt jeugdhonk te maken, hetgeen natuurlijk een goede zaak zou zijn. 
Alleen dient er wel van te voren een goed sluitend plan te zijn voor de kontrole op het gebruik van een dergelijke ruimte. Wij 
hebben er niets aan, indien wij veel geld gaan besteden aan de inrichting van een dergelijk jeugdhonk als dit binnen de kortste 
keren weer wordt gesloopt.  
Dankzij de lieve jeugd uit de. omliggende buurt is onze tribune op vele plaatsen danig beschadigd. Ook hier zal herstel 
dringend noodzakelijk zijn. Helaas zullen gezien de slechte financiële positie enkele zaken op de lange baanmoeten worden 
geschoven. Dit zijn voornamelijk de zaken, welke door derden moeten worden uitgevoerd en derhalve. veel geld vragen. 
Nieuwe dug-outs zullen er daarom ook voorlopig niet kunnen komen. De zelfwerkzaamheid bij LENS is niet zo heel erg groot. 
Er is slechts een heel klein groepje, en dat zijn steeds maar weer dezelfde mensen, die bereid zijn wat aan de akkommodatie 
te doen. Zo heeft, dit groepje in het "gesloten" seizoen het inwendige van het klubgebouw een erg grote beurt gegeven. Dit 
was hard nodig omdat gebleken is, dat het schoonmaken van het klubgebouw door het schoonmaakbedrijf alleen op de 
maandagen beslist onvoldoende is. Er zou zeker nog een keer per week extra aan moeten worden gewerkt, maar dat is 
gewoon financieel niet haalbaar.  
 
FINANCIËN  
Wij werden dit seizoen gekonfronteerd met een overheidsmaatregel, waarbij voor verenigingen met een omzet van meer dan f 
125.000.- de B.T.W. werd ingevoerd. Dit betekent een financiële aderlating van jewelste. Weliswaar werden eind van het 
seizoen de prijzen van enkele artikelen verhoogd, maar een bedrag. van ca.f 10.000,- aan te betalen BTW is nooit door 
verantwoorde prijsverhogingen goed te maken. Een verhoging van de kantineomzet zelf zou de aangewezen weg zijn. Helaas 
kunnen wij hierop niet al te veel rekenen.  
Al in het afgelopen seizoen is gebleken, dat het bestedingspatroon in de klubgebouwen zich aan het wijzigen is. De leden 
gaan in de weekeinden ook steeds vroeger naar huis, mede ook omdat op een vroeg tijdstip de sportverslagen op de TV 
komen. In plaats van een omzetstijging verwachten wij een iets geringere omzet voor volgend seizoen. 
De Toto/Lotto-kommissie ziet de zaken er voor volgend seizoen somber gaan uitzien. Steeds meer sigarenwinkeliers 
verdwijnen en hiermede dus ook de inleveradressen. Volgend seizoen zullen er ook wijzigingen worden aangebracht in het 
hele systeem. Zo verdwijnen de bekende zegeltjes, waarvoor nu een stempelmachine in de plaats komt. Het is een logische 
zaak, dat de inleveradressen, die soms voor drie of vier verenigingen als zodanig optreden, niet van plan zijn ook nog vier, of 
soms zeIfs nog meer machientjes op hun toonbank te plaatsen. Er zal dus door hen worden geselekteerd voor welke 
vereniging men inleveradres blijft. Met een flinke daling van onze toto/lotto opbrengst zal voor volgend selzoen rekening 
moeten worden gehouden.  
Wij verwachten voor volgend seizoen, ondanks de verhogingen, niet veel meer aan kontrlbuties te zullen ontvangen. Het 
instituut “wanbetalers” begint steeds ernstiger vormen aan te nemen. Bedoeld worden vooral degenen, die tegen het eind van 
het seioen bedanken en dan met achterstand vertrekken. Ook gebeurt het steeds meer, dat leden zelfs niet eens bedanken, 
maar gewoon wegblijven. Aan het begin van het nieuwe seizoen merken de diverse kommissies dat pas. Maar dan hebben wij 
al onze verplichtingen tegenover de KNVB voor hen nagekomen. Ondanks herhaalde schriftelijke aanmaningen krijgen wij het 
achterstallige niet binnen. Men laat zelfs niets van zich horen. Dit seizoen heeft dit ons ruim' f 1000,- gekost aan 
kontributiegelden.   
Hoewel wij in het afgelopen seizoen de meeste kosten goed in de hand hebben kunnen houden, is er dankzij de te betalen 
BTW welke door ons wordt geschat op ca.f.10.000,-, een exploitatietekort van f.5400,-. Voor volgend seizoen zullen wij met 
een aanmerkelijk groter tekort rekening moeten houden. De inkomsten lopen terug, waartegenover de kosten zelfs een 
stijging zullen gaan vertonen. Wij zullen derhalve zo zuinig mogelijk moeten omspringen met de voorhanden zijnde middelen. 
Eenieder van ons zal moeten inleveren, tenzij er bronnen zijn aan te boren, waardoor de inkomsten een flinke duw omhoog 
krijgen. Te denken valt hierbij aan loterijen in welke toegestane vorm dan ook. Ook kunnen er best wat meer reklameborden 
langs ons veld worden geplaatst. En zo zijn er nog wel meer aktiviteiten te bedenken, welke geld in het laatje brengen. Maar 
dan moeten wij wel medewerking van onze leden hebben, die deze akties kunnen begeleiden.  
Een andere mogelijkheid om de inkomsten te verhogen zou zijn een verdere prijsverhoging van de komsumpties, maar daar 
willen wij slechts in uiterste noodzaak toe overgaan.  
 
ALGEMEEN 
Zoals wij reeds hierboven hebben gememoreerd, werden wij dit seizoen gekonfronteerd met enkele nare 
overheidsmaatregelen. Behalve de BTW moeten wij nu ook verontreinigingsrechten gaan betalen, hetgeen ons ruim f. 1.100,- 
meer gaat kosten. Ook onze penningmeester werd door de overheid gedreigd. Hij zal n.l.persoonlijk aansprakelijk gesteld 
worden voor de schulden van de vereniging.  
Voorts dreigen de heren belastinginspecteurs met aanslagen inkomstenbelasting voor diegenen, die een kleine 
onkostenvergoeding krijgen i.v.m. gedane werkzaamheden. Ook de Horecasektor probeert het de verenigingen steeds 



moeilijker te maken. Er hebben gesprekken plaats gehad met de KNVB Zeist, waarbij het nog steeds niet duidelijk is wat voor 
afspraken daar zijn gemaakt. De KNVB ontkent elke gemaakte afspraak met de Horeca. Deze afspraken zouden gaan over 
sluitingstijden klubgebouwen voor en na de wedstrijden, het niet meer beschikbaar stellen van klubgebouwen voor bruiloften  
en partijen, het niet meer schenken van sterke drank, etc. Natuurlijk heeft de KNVB hier niets mee te maken. Dit is een zaak 
tussen de verenigingen en de Gemeentes, weIke de vergunningen afgeven, waarin alles duidelijk staat omschreven.Nu wij het 
toch over de KNVB hebben, moet nog worden opgemerkt dat de Afdeling 's-Gravenhage op 23 Mei 1981 een nieuw 
bondsburo op de IJzerwerf in gebruik heeft genomen. Dit was inderdaad hard nodig, omdat het gebouw aan de Suezkade veel 
te klein werd.  
Het alsmaar kleiner worden van de voetbalverenigingen vereist de nodige aandacht. Het mooiste zou natuurlijk zijn, als 
sommige verenigingen fusies aangingen. De eerste stappen in die richting zijn door enkele zusterverenigingen al genomen.  
Ook wij zullen ons moeten gaan beraden over de te nemen stappen. Wij zijn al meerdere keren doende geweest in het 
verleden om op het komplex Eskamp I tot een samenwerkingsverband te komen. Onze pogingen hebben tot nu toe 
schipbreuk geleden. Beter brengen de jeugdkommissies het eraf. Er worden regelmatig kontakten onderhouden door de 
verschillende kommissies, waaruit diverse aktiviteiten voortvloeien. Een daarvan is het jaarlijkse jeugdtoernooi t.b.v.de 
Zwaluwen Jeugdaktie. Ook dit seizoen weer groots van opzet en goed georganiseerd. Een flink bedrag kon t.b.v.de 
gehandikapte jeugd worden opgehaald.   
Wij zullen ons als vereniging meer in de wijk bekend moeten maken. Ook in de pers zullen wij de naam LENS meer moeten 
laten doorklinken. Goede resultaten van onze eerste elftal zullen daartoe zeker aan meehelpen. Maar ook in de wijkbladen 
zullen wij regelmatig ons moeten aanbieden. Een goede redaktie zal hiervoor moeten zorgen. Helaas zullen wij het komend 
seizoen slechts met twee redaktieleden moeten doen, die hun handen al vol hebben met de verzorging van de LENSrevue.   
TENSLOTTE.  
Zo hebben wij weer een jaar de revue laten passeren. Een jaar met veel ups en downs. Een jaar ook waarin een van onze 
oprichters, de heer Jan Boone, op 78-jarige leeftijd op 28 maart is overleden. Het is waard, dat wij hem hier even herdenken.  
Lang niet alle zaken zijn behandeld. Wij moeten ons nu eenmaal beperkingen hierbij opleggen. Wij hebben ook zoveel 
mogelijk vermeden om namen te noemen, bang als wij zijn, daarbij juist net die ene naam te zijn vergeten.  
Wij willen één uitzondering maken en wel voor de heer Piet Juffermans. Weinig LENSers weten waarschijnlijk, dat hij al jaren 
lang ervoor zorgt, dat elke jaargang LENSREVUE keurig netjes ingebonden in ons archief wordt opgeborgen. Een archief, dat 
door iedereen - op afspraak - toegankelijk is. De laatste jaren heeft de heer Juffermans er ook voor gezorgd, dat een kompleet 
seizoen LENS 1, zoals dat in "Het Binnenhof" werd behandeld, in boekvorm  
aan het bestuur en dus de vereniging werd aangeboden. In de persoon van de heer Juffermans willen wij allen bedanken, die  
ons hebben bijgestaan het seizoen 1980-81 tot een zo goed mogelijk einde te brengen. Wij hopen, dat wij ook het komend 
seizoen weer een beroep op hen mogen doen. Het is nodig, want wij gaan een moeilijk jaar tegemoet. Ons eerste elftal heeft 
een flinke verjongingskuur ondergaan. Een paar geroutineerde spelers hebben ons verlaten om hun heil elders te zoeken. 
Maar met Uw aller steun zullen wij het best wel weer rooien.   
 
Namens het bestuur, juli/aug 198, 
Gerard van den Steen, sekretaris  
 
 
VERSLAG  VAN HET FINANCIEEL KONTROLE ORGAAN 1980-81  
Het FKO heeft in het afgelopen seizoen de administratie van onze vereniging op een steekproefsgewijze manier 
gekontroleerd. Op de daaruit ontstane vragen heeft de penningmeester ons een plausibele verklaring gegeven.   
Verder zin er adviezen gegeven omtrent het verbeteren van de administratieve organisatie. Een onderzoek zal nog 
plaatsvinden naar het resultaat van de Toto/Lotto-kommissie, dit in verband met het feit, dat het zegelsysteem per 1 november 
1981 vervangen zal worden door registratie middels een stempelmachine.  
Als konklusie kan gesteld worden, dat de financiële stukken een getrouw beeld weergeven en wij derhalve voorstellen de 
penningmeester décharge te verlenen. 
 
Het F:K.O., october 1981, 
Jos Keetman  
Peter Perreyn 
Jos Wittting.  
  
JAARVERSLAG ZATERDAG-SENIOREN 1980-81  
Algemeen  
Wij kunnen gerust konstateren, dat het afgelopen jaar, voor wat de ZM Afdeling betreft, een jaar is geweest, waarin de 
emoties in de sport een vrij belangrijke rol hebben gespeeld. De samenwerking met het hoofdbestuur, zowel als met de 
jeugdafdéling was daarbij wederom van dien aard, dat er wederzijds met veel genoegen en sukses kon worden gewerkt. 
Kommissie  
Bestond deze in den beginne uit de heren  
Meinesz  
Nelissen 
Vroom 
Pijpers en  
De Hoogd,  
aan het einde van dit verenigingsjaar dachten beide laatstgenoemden hun plaats vakant te moeten stellen. Hoewel dit door de 
overige kommissieleden betreurd werd, heeft het desalniettemin de schijn, dat hun vervangers t.w. Roel Stap en Martin 
Reuver zeker voor hun niet geringe taak kapabel zijn, en zien wij wat dat betreft, de toekomst dan ook met vertrouwen 
tegemoet.  



Ledental  
Terwijl aan het begin van het jongste verenigingsjaar ca 60 spelende leden geboekt stonden, zijn er thans, na het traditionele 
verloop, ongeveer evenveel genoteerd, niettegenstaande er toch gedurende het seizoen een 10-tal, om aIlerlei uiteenlopende 
redenen, meende te moeten afhaken.  
Training  
Ook bij de training was er aflossing van de wacht. Onze vriend, Rinus Möhle vertrok na een paar jaren van toch wel 
vruchtbare pogingen om onze spelers dat nodige "voetbalbesef” bij te brengen naar elders, terwijl zijn plaats werd ingenomen 
door Rob Jansen. Daar ons van laatstgenoemde tot nu toe slechts weinig gegevens bereikten, dienen wij de gang van zaken 
maar rustig af te wachten, al mag reeds zijn enthousiaste houding met vreugde begroet worden.  
Prestaties.  
Wat betreft de verrichtingen van onze elftallen, mag voor LENS 1 direkt gesteld worden, dat zij in hun afdeling in de 
uiteindelijke kampioensploeg van NSEM weer een elftal troffen met een uitzonderlijke konstante vorm, welke gedurende de 
gehele kompetitie weinig ruimte gaf voor het inkasseren van verliespunten. En daar de LENS-ploeg ook dit jaar mank ging aan 
het alom bekende euvel: “berengoede” wedstrijden, afgewisseld met uiterst zwakke momenten op de meest ongelegenste 
ogenblikken, diende ook thans. een lagere viool bespeeld te worden. De uiteindelijke ruim verdiende 2e plaats op de ranglijst 
biedt o.i. echter goede vooruitzichten voor de naaste toekomst.  
LENS 2 werkte zich ook het afgelopen seizoen met het haar bekende rustige gemak door de wedstrijdenreeks heen, zij het 
dan ook niet zo feilloos als het jaar daarvoor. De laatste en tevens beslissende wedstrijd tegen konkurrent ESC toonde echter 
op ondubbelzinnige wijze aan welke ploeg dit jaar met ere het kampioenschap van de 4e klasse D toekwam! En zodoende 
spelen wij in 2 jaar ook 2 klassen hoger. Een keurig resultaat!  
Moest LENS 3 verleden jaar nog diverse malen optreden als reserve-arsenaal voor 1 en 2, tengevolge van de algehele 
ledenaanwas, kon er dit seizoen een meer konstante ploeg worden gevormd, die het zowaar onder de enthousiaste leiding 
van coach Jos Pijpers en captain Martin Reuver bestond om tenslotte als   
enige ongeslagen LENS-ploeg het kampioenschap te bemachtigen. Voorwaar ook hier ruimte voor optimisme en plaats voor 
applaus!  
Het dit seizoen voor het eerst optredende LENS 4, maakte een vrij moeilijke aanloopperiode door, doch zal ongetwijfeld de 
komende kompetitie (met hier en daar enige versterking) meer van zich doen spreken!  
Toernooien  
Gedurende de achter ons liggende maanden werden ook weer de diverse toernooien afgewerkt, zowel in eigen huis als 
elders. Over het algemeen waren de daarin behaalde resultaten niet slecht te noemen, al blijft de moeilijkheid groot om aan 
het einde van veelal inspannende kompetities, de animo en koncentratie nog voldoende te verlengen.  
Dank  
Onze rechtgemeende dank gaat dit jaar in de allereerste plaats uit naar de gehele kantinestaf, die het maar weer vele 
zaterdagmiddagen (en zowaar ook op menige doordeweekse avond) voor elkaar kreeg om een ieder van dienst te zijn op een 
wijze, die alle lof verdient. Naast onze onvolprezen typiste, Mw. Oosterweghel, behoort ditmaal ook een warme handdruk uit te 
gaan naar Mw. Stap voor haar bemoeienissen met shirts en wat dies meer zij! En natuurlijk onze trouwe “Oom Nico" komt 
voor zijn vele en nuttige werk ook een schouderklopje toe.  
Toekomst 
Dan gaan wij nu enige weken van heerlijke ontspanning tegemoet, om straks in de maand augustus weer duchtig aan de slag 
te kunnen. Dan is er door ons aller onvermoeibare Mick Nelissen al weer heel wat gepland.  
 
Voorburg, juni 1981, 
J. Meinesz 
  
JAARVERSLAG JEUGDKOMMISSIE 1980-81  
De jeugcommissie bestond het afgelopen seizoen uit de volgende leden:   
Paul v.d. Steen   A-klasse en sekretaris  
Frans v.d. Berg   B-klasse  
Ton 's-Gravendijk  C-klasse  
Wim Kouwenhoven  pupillen, welpen en miniwelpen  
Peter Perreyn   idem en Zwaluwen toernooi  
Wil Heynen   idem  
RoeI Lueks   idem en Escamp kommissie  
Gerard Duivesteyn  bestuursvertegenwoordiger.  
Zo op het eerste gezicht een ruime bezetting. Helaas door studie (Gerard en Wil) en door tijdelijk of permanent leiderschap 
(Paul, Frans en Ton) bleek het toch nog een vrij krappe bezetting op de zaterdag.  
Elftallen  
Dit seizoen startten wij met 16 elftallen t.w. 2 x A, 4 x B, 3 x C, 3 x D, 3 x E en 1 x F. Al snel kwam er een 2e F-elftal bij, zodat 
het seizoen afgesloten werd met 17 elftallen. Tussentijds bedankten er nogal wat leden en voerden wij enkele le- den af die 
regelmatig wegbleven. Hierdoor kregen wij soms met moeite(vooral bij de A- en C-klassers) de elftallen kompleet.  
Resultaten  
De resultaten van onze elftallen zijn nauwkeurig beschreven in de laatste LENSrevue van het afgelopen seizoen. Gelukkig 
mochten wij weer een kampioen begroeten. B2 was dan wel officieus kampioen (ADO had 1 punt minder en nog 1 wedstrijd 
tegoed) het feest was er niet minder om. De hoogste elftallen krijgen door de teruglopende kwaliteit van de selektiespelers 
steeds meer moeite om zich op het hoogste niveau te handhaven. Helaas zullen wij een stapje terug moeten doen. Een 
indeling in de hoogste poules blijkt niet meer haalbaar.  
Trainingen 
Als opvolger van Hans Zoun, die naar DWO vertrok, nam Jaap Meyburg (Tonegido) de trainingen over van de 
juniorenselekties. De volgende trainers stonden tot onze beschikking:  
Jaap Meyburg   A-B-C-selektie  



Herman Straver  pupillenselektie 
Jacques den Dulk  welpenselektie  
Wim Kouwenhoven overige junioren 
Paul v.d. Steen   woensdagmiddagklub  
De trainingsopkomst was bij alle groepen in het begin vrij goed. Ondanks de aanwezigheid van een zaal bij slechte 
weersomstandigheden, bracht de wintertijd weer de kentering in de trainingsopkomst bij de niet-geselekteerde spelers. 
Daarnaast viel het op, dat de opkomst bij vooral de A-, maar ook de B-selektie na februari erg terug liep. De overige 
selektiegroepen trainden goed door. De woensdagmiddagklub is nog steeds een probleem. Een trainer voor 3 vrij grote 
groepen (vooral de mini's) is veel te weinig. Van enig toezicht voor, tijdens en na de trainingen is, nauwelijks sprake. Daar de 
avonduren ook vol zitten, is er heIaas geen alternatief.  
Schorsingen 
Gelukkig is het aantal strafzaken het afgelopen seizoen zeer beperkt gebleven. Of het komt door het invoeren van de 5 
minuten-straf of door het korrekte gedrag van onze spelers, het aantal schorsingen bleef ver achter bij voorgaande jaren. De 
straffen, uitgesproken door onze jeugdkommissie, werden op een enkele uitzondering na, door de KNVB overgenomen.  
Haagse Jeugd 
Ondanks de wat tegenvallende prestaties van onze Jeugdselecties, leverden wij nogal wat spelers voor vertegenwoordigende 
elftallen. Zo speelden Richard v.d. Hoek en Ricky Tjin Asjoe, eigenlijk nog A-klassers, alsmede Patrick Pronk, Berry 
Heemskerk, Yerrel Tdlohreg en Ed Roos in vertegenwoordigende elftallen. Naast de kwalificerende wedstrijden en de 
distriktswedstrijden gingen deze jongens ook nog naar erg sterk bezette jeugdtoernooien in binnen- en buitenland. Een leuke 
ervaring voor deze spelers.  
FC DEN HAAG 
Sinds FC Den Haag de amateurvelden weer fanatiek aan het afspeuren is naar jeugdig talent, heeft ook LENS regelmatig 
bezoek gehad van een scout. Zo werd in onderling overleg met LENS en de ouders van Edwin Eykelhof besloten om Edwin 
iedere maandag te laten meetrainen bij FC Den Haag. Aan het einde van het seizoen speelde.Edwin samen met Ron de Jong 
en Patrick Pronk 2 proefwedstrijden. Het resultaat is dat nu alle drie de spelers dit seizoen bij FC Den Haag meetrainen.  
Afsluiting seizoen  
Ook dit jaar werd het seizoen voor alle elftallen weer afgesloten met één thuis en meerdere uittoernooien. Helaas kon ons  
eigen welpen- en miniwelpentoernooi door het slechte weer niet doorgaan. Gelukkig hadden deze groepen voldoende 
uittoernooien, zodat zij toch nog aan hun trekken kwamen.  
De buitenlandse reis en het reisje met de miniwelpen en welpen ging wegens gebrek aan deelnemers niet door. Gelukkig 
kregen wij een uitnodiging uit Agny in Frankrijk om met ons B1 mee te doen aan een toernooi, wat gretig werd aangenomen.  
Wegens ruimtegebrek kon de jaarlijkse sportdag niet doorgaan.  
Gelukkig was de animo voor het sportkamp in Zeist wel aanwezig. Begin augustus 1981 gingen maar liefst 3 teams weg. 
Escampkommissie  
De gevormde Escampkommissie uit de jeugdkommissies van Spoorwijk, BMT, VCS en LENS functioneerde goed. Diverse 
aktiviteiten, o.a. zaalvoetbal, kwis, bowlen en het penaltyschieten werden met wisselend sukses georganiseerd.  
Festiviteiten  
De KaKa organiseerde weer tal van aktiviteiten voor de jeugd. Zo werden er films gedraaid, het Sinteterklaasfeest gevierd en 
de Paashaas verstopte weer vele eieren. Dit alles werd een sukses. Daarnaast werd de beatavond weer in ere hersteld. 
Helaas kwamen slechts weinig LENSers naar deze avonden toe. Het merendeel waren jongens. uit de omliggende wijken. Dit 
is niet de bedoeling van een LENS-beatavond.De bingo schijnt weinig suksesvol te zijn. De animo was ook dit jaar weer 
gering.   
Bij algehele afkeuring blijkt het erg moeilijk om de jongens naar LENS te krijgen. Slechts 1x was het redelijk geslaagd. 
Gebleken is wel, dat je d.m.v. de leiders en veel zeuren bij de jongens, toch nog wel een gezellige zaterdagmiddag kan 
hebben, zonder voetballen. 
De LENS-bengel  
Was het altijd gebruikelijk om aan het einde van het seizoen een JONG LENS uit te geven met hierin overzichten en 
resultaten van alle elftallen, dit jaar kwam speciaal voor onze pupillen, welpen en miniwelpen de LENS-bengel uit. Het initiatief 
kwam van enkele leiders, ouders en Jukoleden. Deze groep gaf tot nu toe 3 LENS-bengels uit, die naar al onze welpen en 
miniwelpen gingen. De reakties waren positief. Ook het komende seizoen zal de LENS-bengel blijven verschijnen. Natuurlijk 
bleef en blijft JONG LENS voor de junioren bestaan.  
60-jarig bestaan  
In het kader van het 60-jarig bestaan huurde de jeugdkommissie gedurende 2 dagen de zaal Overbosch af. Twee dagen lang 
hebben al onze jeugdleden daar een onderling toernooi gespeeld. De meeste jongens waren enthousiast, anderen hadden 
liever tegen andere verenigingen gespeeld. Dan had alleen niet iedereen mee kunnen doen en LENS bestond 60 jaar. 
Zwaluwen Jeugdaktie  
In het kader van de gehandikapte jeugd organiseren jaarlijks de verenigingen BMT, VCS, Spoorwijk en LENS in augustus op 
Escamp 1 een groots toernooi voor alle welpen en miniwelpenelftallen in de regio Den Haag. De inschrijf- en entreegelden 
komen ten goede aan de gehandicapte jeugd.   
Boycot RVC, ADO en Haagse Jeugd  
Zoals in meerdere dagbladen is gebleken, boycotten een (voorlopig) 14-tal verenigingen RVC, ADO en de Haagse Jeugd. De 
reden hiervan is, dat AD0 en RVC volgens de 14 klubs jeugdspelers proberen te ronselen. Voldoende argumenten zijn 
hiervoor volgens deze klubs aanwezig. Vaak gebeurt het ronselen rond de Haagse jeugdselekties, waar zelfs de jeugdtrainer 
van RVC trainer is van de Haagse jeugd. De 14 klubs willen, dat een trainer c.q. begeleider van een Haags jeugdelftal niet 
klubgebonden is en dat informatie m.b.t. die spelers niet aan derden wordt doorgegeven.  
Alle klubs in de Haagse regio zijn aangeschreven en worden verzocht hun standpunt inzake deze boycot te bepalen. ADO, 
RVC en de KNVB ontvingen brieven, waarin de knelpunten werden uitgelegd. Tevens zullen er diverse besprekingen belegd 
worden met de betrokkenen.   



Een woord van dank  
De jeugdkommissie is altijd sterk afhankelijk van vele vrijwilligers. Wij denken hierbij aan de ouders van onze jeugdleden, de   
leiders, de scheidsrechters, de trainers, etc .etc .Teveel om op te noemen eigenlijk. Natuurlijk ging lang niet alles even goed.  
Wjj signaleren dit meestal heus wel. Maar wij zijn allemaal vrijwilligers, die het beste met jullie voor hebben. Laten wij dit het 
volgend seizoen eens goed in de gaten houden. Zijn er problemen, kom dan op de maandagavond even bij ons langs.  
Wij bedanken in ieder geval iedereen, die ons het afgelopen seizoen heeft geholpen en wij hopen, dat jullie er zoveel plezier in 
gehad hebben, dat wij in het nieuwe seizoen weer een beroep op jullie “vrijwilligers" mogen doen.  
 
De Jeugdkommissie.  
 
 
JAARVERSLAG KONTAKTKOMMISSIE 1980-81  
Het afgelopen seizoen heeft de KAKA weer diverse aktiviteiten buiten "het voetbal" georganiseerd, zowel voor de jeugd 
(disco-avonden, bingoavonden, filmavond, St-Nicolaasfeest en een eierzoekmiddag), als voor de ouderen (barbecue-
avonden, fondueavond, Franse avond, Kerst- en Paasdrive en een bingoavond). Bij de jeugd vielen 'slechts de bingo-avohden 
niet in de smaak. Misschien dat de volgende  KAKA de organisatie van avonden of middagen voor de jongsten beter over kan 
laten aan de JUKO, versterkt met enkele ouders. De overige jeugdaktiviteiten m.n. de Sinterklaasavond, werden druk bezocht 
en zijn dus wel een sukses te noemen. De avonden voor de wat oudere junioren en senioren waren allen gezien de 
belangstelling wel geslaagd, misschien de Paasdrive met slechts 18 koppels wat minder.  
Voor de financiële kant van de KAKA-aktiviteiten verwijzen wij naar de stukken van de penningmeester. Wij hopen, dat de 
nieuwe KAKA met net zoveel plezier en sukses het volgend seizoen zal kunnen werken, gezien de waarschijnlijke 
sanenstelling is dit wel bijna zeker. 
 
De Kaka,  
Anneke Disseldorp 
Leonie Bertens  
José Christ  
André Christ 
Henk Hoppenbrouwers  
Ben Osse 
 
 
JAARVERSLAG REDAKTIE 1980-81 
Het afgelopen seizoen startte de redaktie met een bezetting van drie man, t.w.  
Ton v.d. Berg  
Ton de Kok en  
Theo Prins.  
Daarnaast waren er, evenals in het voorgaande seizoen zeer regelmatig bijdragen uit de jeugdafdeling. Deze werden verzorgd 
door  
Hans DiemeI en  
GertJan de Kok.  
Het LENS-volk bleef ook dit seizoen weer traditiegetrouw ver van pen en papier. Oude getrouwen, zoals o.a. POL.en 
Freelenser, zorgden nog wel eens voor een incidentele bijdrage en daarnaast bleken de bestuurswisseling, algemene 
vergadering en ledenraad goed voor een hoeveelheid ingezonden stukken.  
Begonnen met een hoeveelheid plannen voor het vullen van de LENS-revue, bleek de uitvoering hiervan nogal eens te 
haperen. Ten dele door oorzaken van buitenaf (door afkeuringen is het onmogelijk een elftal eens extra te belichten, om maar 
iets te noemen), ten dele door steeds toenemend tijdgebrek i.v.m. studie. Daar kwam nog bij, dat zowel Ton de Kok als 
ondergetekende, halverwege het seizoen praktisch moesten afhaken door bezigheden elders in het land. Hierdoor kwam de 
gehele last van het redaktiewerk op de schouders van slechts één man terecht, wat toch wel iets teveel is. Een personele 
uitbreiding in het komende seizoen is dan ook wel een eerste vereiste om het niveau van het redaktiewerk te verhogen.  
 
Theo Prins.  
 
 
JAARVERSLAG BARKOMMISSIE 1980-81  
Het afgelopen seizoen is wat de barmedewerking betreft goed verlopen, mede door het aanmelden van nieuwe medewerkers 
en het feit dat de seniorenelftallen( zaterdag en zondag) hun steentje bijgedragen hebben.  
2 Mutaties waren er in de Barkommissie te melden. Aad Bogisch bedankte om persoonlijke redenen, terwijl Loek Duivesteyn 
volgend seizoen de Kaka gaat versterken.  
Ondanks de vele afkeuringen viel er toch een lichte stijging van de omzet te bespeuren. Die omzet werd bereikt door het 
verkopen van ongeveer 34.000 flesjes bier, 29.000 tapjes, 62.000 flesjes frisdrank, 20.000 belegde broodjes, waarvan 7.500 
met een. kroketje, 32.000 kopjes koffie en 9.000 glaasjes met sterke of iets minder sterke drank. Daarbij kwam dan nog  
de verkoop van vooral snoep, maar ook nog ijs, soep en sigaretten. Al met al is er heel wat door de handen van onze 
barmedewerkers gegaan, waarvoor wij ze best van onze waardering kunnen laten blijken.  
Nieuw in ons assortiment was de verkoop van hamburgers, terwijl in de loop van het seizoen ook op een nieuwe bakker werd 
overgegaan, waardoor de kwaliteit van onze broodjes aanzienlijk verbeterde.  
Hopelijk zullen wij komend seizoen net zo goed, of nog beter, kunnen draaien, al baart het aantal barmedewerkers ons 
zorgen, doordat enkele opzeggingen het aantal vooral op de zondag danig verminderd is. Wij doen dan ook vanaf deze plaats 
een dringend beroep op onze leden, vaders en moeders van onze jeugdleden om ook eens wat van hun vrije tijd achter de bar 



te willen staan, al is het maar één keer in de maand. Want er is nog steeds een spreekwoord: Vele handen maken licht werk, 
wat hier uitstekend van toepassing is.   
 
De Barkommissie  
 
 
JAARVERSLAG ZONDAG SENIOREN-KOMMISSIE 1980-81  
Nadat de SEKO aan het einde van het se1zoen 1979-80 nogal plotseling in zijn geheel opstapte, brak een moeilijke periode 
aan. Willem v.d.Linden werd bereid gevonden de lopende zaken gedurende de zomermaanden af te werken.  
Aan het einde van die periode vormde zich begin september een nieuwe SEKO met een aantal mensen, die de nood voor een 
korte periode wensten te ondervangen. Dit waren  
Cees Bogisch,  
Hans Rientjes,  
Frans de Vroege en  
Willem v.d.Linden,  
welke laatste bereid bleek voor nog één seizoen zitting te nemen in de nieuwe SEKO om de mensen wat in te werken. Na de 
eerste bijeenkomst werd besloten Frans de Vroege tot sekretaris te benoemen. Dat een moeilijk seizoen voor de deur stond, 
was ons allen duidelijk.  
Wij startten het seizoen met 11 seniorenelftallen en 2 zaalvoetbalteams. Problemen waren er vooral met de te vormen  
selektie van LENS 3 en 4 (B-selektie), die voor dit seizoen onder begeleiding van een nieuwe man in de persoon van de heer  
Heyendaal stond. Op sportief gebied bleek het een weinig suksesvol seizoen. Aan het einde van de rit waren er 3 
degradanten te melden (LENS 4, 5 en 11), terwijl geen enkel kampioenschap viel te noteren.  
Ook de SEKO realiseert zich ten volste, dat wij behoudens de eerste 2 elftallen (A selektie), een rekreatieklub in de zuiverste 
zin van het woord geworden zijn. Betwijfeld moet echter worden, of het te voeren beleid van de zgn. "vriendenelftallen" niet 
ten koste gaat van de totale prestatie van de vereniging. De stap, die wij gezet hebben met het tolereren van vriendenscharen, 
die een elftal vormen in deze klub, neemt de afgelopen seizoenen duidelijk een grote vlucht. Hierdoor komt de kleine groep 
van spelers, die wel prestatief wil voetballen, maar de"grote stap" naar de selektie niet haalt, duidelijk te zwemmen. Als 
duidelijk voorbeeld moge dienen, dat een groot aantal van de traditionele bedankjes aan het einde van het seizoen, vielen te 
noteren in die groepen van spelers, die zichzelf niet als vriendenkring gevormd hadden (LENS 4, 5 en 11).  
Als sportieve hoogtepunten mogen de in het kader van het jubileum georganiseerde seniorentoernooien worden aangemerkt. 
Op deze dagen was het op onze terreinen een drukke en gezellige boel. Met vele verenigingen van buiten ons district werden 
goede kontakten gelegd die later hun vruchten kunnen afwerpen. Als voorbeeld moge dienen de uitnodigingen voor rekreatie 
senioren elftallen op de toernooien voor Arnhemia (Arnhem) en T.S.C. (Oosterhout).  
Omtrent een gerichte werkwijze van deze SEKO kon in één seizoen nog geen echte duidelijkheid worden verkregen. Daarvoor 
was het dit seizoen nog te veel puinruimen van de afgelopen seizoenen.  
Een prettige bijkomstigheid kan daarom het aanblijven van de voltallige SEKO voor het komend seizoen genoemd worden. 
Hierbij dient echter opnieuw te worden aangetekend, dat de huidige SEKO nog steeds met een duidelijke onderbezetting te 
kampen heeft op de zondagen. Dit inmiddels bij iedereen op deze vereniging bekende euvel schijnt thans wel algemeen te 
worden onderkend, maar blijft tot op de dag van vandaag nog steeds onvervuld.  
Als laatste punt dient nog opgemerkt te woeden, dat de konstruktie van het instellen van een zgn."buffer" tussen het bestuur 
en de SEKO in de vorm van de personen Hans Zoet en Jaap Colpa duidelijk zijn positieve resultaten heeft afgeworpen in de 
onderlinge kommunikatie.  
Resumerend kan worden gesteld, dat wij met de SEKO op de goede weg zijn, maar dat nog vele hindernissen zullen moeten 
worden genomen.  
Hopende U met deze informatie van dienst geweest te zijn, verblijven wij als kommissie,  
 
DE SEKO, w.g. 
Hans Rientjes,  
Cees Bogisch,  
Frans de Vroege en  
Willem v.d. Linden.  
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INTERNE ORGANISATIE  
Door de volledige bezetting van het bestuur voor komend seizoen, hoopt het bestuur in staat te zijn de taken, die zij tot de 
hare moet rekenen, ook daadwerkelijk uit te voeren. Naast de lopende zaken hopen wij ook nieuwe aan te kunnen pakken. 
Ons streven zal erop gericht zijn, de vereniging tot verdere groei te brengen. Basis voor het realiseren van onze plannen zal in 
eerste aanleg een goede interne band moeten zijn met leden en kader, zodat met plezier en enthousiasme in onze vereniging 
gevoetbald en gewerkt zal kunnen worden. Wij denken aan veelvuldig periodiek kontakt met de technische staf, kommissies, 
leiders, aanvoerders, ouders. Problemen, die in het verleden nogal eens sluimerend bleven, hopen wij hierdoor sneller aan de 
oppervlakte te brengen.  
Eenieder moet zoveel mogelijk gestimuleerd worden, zeker ook om in de toekomst gevrijwaard te blijven van de, niet alleen bij 
LENS, maar ook bij andere verenigingen, heersende kaderproblemen. Het bestuur mag met voldoening konstateren, dat voor 
komend seizoen de kommissies redelijk tot goed bezet zijn. Zoveel mogelijk zal geprobeerd worden, wat meer 
verantwoordelijkheid bij de kommissies te leggen en een grotere mate van zelfstandigheid voor de kommissies mogelijk te 
maken. Natuurlijk is een optimaal kontakt tussen bestuur en kommissies hierbij noodzakelijk.  
Het bestuur heeft intern de taken zodanig verdeeld, dat voor elke kommissie een bestuurslid als kontaktpersoon is aangesteld. 
Met deze kontaktpersoon kunnen de kommissies de lopende zaken, eventuele problemen, beleidskwesties e. d. bespreken. 



Daarnaast is er voor periodieke besprekingen met het voltallige bestuur. Op alle mogelijke wijzen willen wij voeling houden 
met wat in alle geledingen van LENS leeft.  
Met dit alles hopen wij .in onze vereniging een “goodwill-sfeer" te kweken, met als resultaat een zich goed verhoudend geheel,  
waarin enthousiasme, plezier, prestatie, recreatie en gezelligheid hand in hand kunnen gaan. Deze "goodwill-sfeer" lijkt ons 
onder meer medebepalend voor het tot stand brengen van een goed funktionerende ledenraad, die in het komend seizoen zijn 
beslag moet krijgen.  
 
HET SPORTIEVE GEBEUREN  
Een vraag, die zich hierbij onmiddellijk opdringt, is die van de invulling van het begrip "prestatievoetbal". Mede op grond van 
de bevindingen van de vorig jaar daartoe in het leven geroepen commissie, wijkt de lijn, die het bestuur voorstaat, niet af van 
de eerder ingeslagen weg, n.l. een gematigde vorm van prestatievoetbal.  
Ook voor de jeugdafdeling en het zaterdagvoetbal staat het bestuur deze lijn voor.  
Ook komend jaar zullen wij zoveel mogelijk medewerking verlenen aan de zgn. vrienden-elftallen, mits dit het 
selektiegebeuren en de interne organisatie niet voor de voet en loopt.  
Er zullen pogingen worden ondernomen om de zaterdagafdeling nog meer te integreren in het totale verenigingsgebeuren.  
Sinds enige maanden zijn er ook weer enkele dames aktief met de voetbalsport bij LENS bezig. Zij willen proberen weer een 
damesafdeling van de grond te tillen. Dit seizoen zullen zij zich beperken tot trainingen en vriendschappelijke wedstrijden. Het 
ligt in de bedoeling om volgend seizoen aan de kompetitie te gaan deelnemen.  
 
FINANCIËLE POSITIE  
Een probleem, dat het bestuur met zorg vervult, is de financiële positie van onze vereniging. Ondanks de 
bewonderenswaardige inzet van de Toto-Lotto-kommissie, zijn de opbrengsten uit Toto-Lotto lager  
dan andere jaren (van f. 51.000,- naar f. 40.000,-). Ook de verdere terugloop van het ledental heeft onze inkomsten 
verminderd. Wil het bestuur daadwerkelijk uitvoering geven aan hetgeen haar voor ogen staat, dan zal de financiële positie 
versterkt moeten worden.  
Het zal voor eenieder duidelijk zijn, dat vooral de verbetering van onze akkommodatie hoge prioriteit moet hebben. Plannen 
hiervoor willen wij in de loop van het seizoen op tafel brengen. Omdat, gezien onze huidige exploitatie, het doen van forse 
investeringen onverantwoord zou zijn, zullen andere wegen gezocht moeten worden om onze plannen gestalte te kunnen 
geven. Te denken valt b.v. aan fondsvorming, optimalisering resultaat klubgebouw, extra kontributieheffing, pogingen om heel 
LENS binnen eigen Toto-Lotto sfeer te krijgen, alsmede klubakties van diverse aard.  
 
TOEKOMST  
Mede gezien de verminderde belangstelling voor de voetbalsport en de grotere interesse voor andere sporten, zullen 
mogelijkheden onderzocht moeten worden om ook andere takken van sport bij LENS te gaan beoefenen. Om de multisport-
gedachte gestalte te kunnen geven, zal allereerst een versteviging van de huidige voetbalpositie onze aandacht moeten 
hebben. Wij hopen dit onder meer te bereiken door het ontwikkelen van "promotion-aktiviteiten". In dit kader zal gewerkt 
worden aan verbetering van de kontakten met de  
Worden aan verbetering van kontakten met de wijk, de pers, de KNVB en andere verenigingen. Door LENS als vereniging 
meer en beter naar buiten te verkopen, zodat ook naar buiten toe een "goodwill" t.o.v. onze vereniging zal ontstaan, hopen we 
onze concurrentiepositie te kunnen verstevigen. Om inderdaad te kunnen concurreren zal de vereniging ook iets te bieden 
moeten hebben. O.m. door akkommodatieverbetering hopen wij ook in dit opzicht betere omstandigheden te scheppen.  
Zowel bij het verstevigen van de voetbalpositie, als bij de multiportgedachte lijkt, ter realisering hiervan, een onderzoek naar   
de mogelijkheden tot het samengaan met andere verenigingen, zinvol. Het bestuur zal pogen te komen tot de vorming van 
een werkgroep, die de mogelijkheden dienaangaande gaat inventariseren.  
 
SLOTBESCHOUWING 
Bovenstaande beleidsvoornemens zijn een, zij het summiere, opsomming van hetgeen wij in het verenigingsbelang 
noodzakelijk achten.  
Plannen die, willen ze gerealiseerd worden, tijd en geld zullen kosten. Wij zullen daar zeker ook uw steun bij nodig hebben.  
Vooral het niet kunnen vinden van de benodigde mankracht, bleek in ,het verleden de uitvoering van het bestuursbeleid nogal 
eens in de weg te staan.   
Ons beleid zal er in eerste instantie op gericht zijn van LENS een harmonieus geheel te maken.  
Het is hierbij belangrijk om een sfeer te scheppen, waarin iedereen zich thuis voelt. Pas als aan deze voorwaarde is voldaan, 
geloven we dat men zich in LENS kan gaan herkennen en dat men eerder bereid zal blijken de helpende hand te bieden. De 
uitvoering van een bestuursbeleid staat of valt nu eenmaal met in voldoende mate aanwezig kwaliteitskader.  
Wij zijn ervan overtuigd, dat er, wat dit betreft, voldoende talent in LENS aanwezig is. Wij hopen van harte dat, als er een 
beroep gedaan wordt op de inzet van de nog te grote' groep van leden, die slechts passief toekijkt, dit niet tevergeefs zal zijn.  
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